
 Protokoll Årsmöte Eken IBK, 2016-04-18 

 

Närvarande: Hans Liljered, Maria Gustavsson, Linda Wannberg, Hans Zackariasson, Cecilia 
Wikell, Helene Larsson, Åsa Främme, Jim Johansson, Mattias Litzell, Mariana Ilin 
 
 

1. Mötet öppnades. 
 

2. Årsmötet godkände att kallelse till årsmötet hade skett på tillbörligt sätt och i god tid. 
 

3. Dagordningen godkändes. 
 

4. Till ordförande för årsmötet valdes Hans Liljered, till sekreterare för årsmötet valdes 
Cecilia Wikell och till justeringsmän för årsmötet valdes Jim Johansson och Mattias 
Litzell. 

  
5. Verksamhetsberättelsen för verksamhetsåret 2015/2016 godkändes och finns bilagd 

protokollet. 
  

6. Sittande kassörens Jim Johansson berättade om den ekonomiska situationen för 
verksamhetsåret september 2014 till december 2015. Vi har fler medlemmar än 
någonsin och intäkter i form av medlemsavgifter och aktivitetsstöd har ökat. Stora 
kostnader är hallhyror, men vi har varit bra på att avboka tider. Det ekonomiska 
utfallet ger lite missvisande resultat på grund av 1,5 års budget med ett halvt års 
extra medlemsavgifter, men verksamhetsåret slutar med ett överskott i kassan. 

 
7. Sittande revisor Pär Sundblad inkom med en skriftlig berättelse som lästes upp av 

Jim Johansson. Pär skrev att vid granskning av Eken IBK:s räkenskaper för tiden 
2014-09-01 – 2015-12-31 har jag funnit dessa i god ordning. Intäkter och kostnader 
är styrkta med verifikationer. Det kvarstående värdet på bank per 2015-12-31 har 
kontrollerats. Mot förvaltningen och föreningens verksamhet i övrigt enligt förda 
protokoll finns enligt mig ingen anledning till anmärkning. Därför föreslår Pär 
Sundblad årsmötet att bevilja avgående styrelse ansvarsfrihet för den tid som 
revisionen omfattar. 

   
8. Årsmötet beviljade ansvarsfrihet åt styrelsen. 

 
9. Till ordförande på 1 år valdes Hans Liljered. 

 
10. Till styrelseledamöter valdes Maria Gustavsson, Cecilia Wikell, Mattias Litzell, Martin 

Borgvall och Jim Johansson. Det finns en vakant post som styrelseledamot och 
styrelsen letar vidare utanför årsmötet. 

 
11. Årsmötet kunde inte välja valberedning utan styrelsen utser valberedning vid 

kommande styrelsemöte. 
 

12. Till revisor på 1 år valdes Pär Sundblad tills ny kassör hittas, därefter Jim Johansson. 
 

13. Årsavgift för säsongen 2016/2017 kommer inte att förändras. 



 
14. Inga motioner hade inkommit. 

 
15. Övriga frågor 

 
Hans Liljered tog upp frågan om ett eventuellt samgående med Kållered SK. Delar av 
Ekens styrelse har träffat Kållered SK’s huvudstyrelse. Eken IBK har försett Kållered 
SK med de uppgifter de har efterfrågat. Ekens styrelse kartlägger positiva och 
negativa aspekter av att ingå i Kållered SK som en sektion. De största fördelarna 
skulle vara att vi blir en starkare part gentemot kommunen och ge bättre sportsliga 
förutsättningar för fleridrottande ungdomar. Om ett beslut om sammanslagning blir 
aktuell kommer styrelsen kalla till ett extra årsmöte. Till dess tar även Jim Johansson 
fram ett fiktivt underlag på vad det skulle innebära ekonomiskt. 

 
16. Mötet avslutades 
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